
Zápis ze zasedání kolejní rady koleje Jednota

ze dne 15. února 2017

přítomni: předseda Tomáš Mužík, místopředseda Marcel Hrošovský, Tomáš Mužík,  Jiří Rys, 
Václav Šafra

omluveni: Šárka Sejčková

program:

1) Úprava úředních hodin v ubytovací kanceláři
2) Řešení neplacení kolejného
3) Různé

Ad 1)

Na žádost studenta na úpravu úředních hodin u paní Kápičkové v ubytovací kanceláři na 7:30 
– 14:30. Kolejní rada schválila. 

Usnesení:

Kolejní rada souhlasí s úpravou úředních hodin v ubytovací kanceláři z 8:00 – 15.00 na 
7:30 – 14:30.

4-0-0

schváleno

Ad 2) 

Kolejní rada se měla vyjádřit k případu velké dlužné částky ubytovaného na kolejném. 
Vzhledem k jejímu uhrazení je tato záležitost vyřešena.

Kolejní rada bere na vědomí. 

Ad 3) 

Jiří Rys vznesl dotaz na pořízení nových židlí a na opravu sušičky.
Tomáš Mužík: investice budou realizovány v březnu
Jiří Rys vznesl dotaz na možnost zlevnění posilovenek, které jsou na akademický rok na 200 
Kč. 
proběhla diskuse

Usnesení:

Kolejní rada nově stanovuje cenu posilovenek pro akademický rok 2016/2017 na 200 Kč.

4-0-0

schváleno


